

Title (en)

Electrical lamp capped without cement.

Title (de)

Kittlos gesockelte elektrische Lampe.

Title (fr)

Lampe électrique à culot fixé sans adhésif.

Publication

EP 0473019 A2 19920304 (DE)

Application

EP 91113684 A 19910814

Priority

DE 9012292 U 19900827

Abstract (en)

An electrical (motor vehicle) lamp capped without cement: the lamp support (3) is of integral construction and consists of a sleeve (4) with integrally formed aprons (5). The integral sleeve wall forms four side walls of a square and surrounds the pinching foot (2), a first (12) and a second (13) side wall overlapping such that the lugs (14) which are integrally formed on the first side wall (12) engage in corresponding slots (15) in the second side wall (13). In addition, the pinching foot (2) and the sleeve (4) have attachment means (17, 18, 19) matched to one another. <IMAGE>

Abstract (de)

Kittlos gesockelte elektrische (Kfz-)Lampe: der Lampenträger (3) ist einteilig ausgeführt und besteht aus einer Manschette (4) mit angeformten Schürzen (5). Die einteilige Manschettenwandung formt vier Seitenwände eines Quaders und umgibt den Quetschfuß (2), wobei sich eine erste (12) und eine zweite (13) Seitenwand überlappen, so daß die an die erste Seitenwand (12) angeformten Laschen (14) in entsprechende Schlitze (15) der zweiten Seitenwand (13) greifen. Außerdem weisen der Quetschfuß (2) und die Manschette (4) aufeinander abgestimmte Befestigungsmittel (17, 18, 19) auf. <IMAGE>

IPC 1-7

H01J 5/48

IPC 8 full level

H01J 5/48 (2006.01); **H01J 5/52** (2006.01); **H01K 1/44** (2006.01)

CPC (source: EP US)

H01J 5/52 (2013.01 - EP US); **H01K 1/44** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9012292 U1 19901031; DE 59105692 D1 19950720; EP 0473019 A2 19920304; EP 0473019 A3 19921119; EP 0473019 B1 19950614; US 5229683 A 19930720

DOCDB simple family (application)

DE 9012292 U 19900827; DE 59105692 T 19910814; EP 91113684 A 19910814; US 72697691 A 19910708